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ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ ΥΓΕΙΑΣ 

 

 

Θέμα: «Σοβαρά προβλήματα στο Γενικό Νοσοκομείο Πατρών «Ο Άγιος 

Ανδρέας» από τις μαζικές παραιτήσεις ιατρικού προσωπικού» 

Τον τελευταίο καιρό γίνονται μαζικές παραιτήσεις ιατρών από το Γενικό 

Νοσοκομείο Πατρών «O Άγιος Ανδρέας», γεγονός που προκαλεί μεγάλη 

ανησυχία για τη λειτουργικότητα του άνω νοσοκομείου, αφού οι 

αποχωρήσαντες ιατροί είχαν ειδικότητες καίριες και απαραίτητες, ειδικά στην 

αντιμετώπιση της πανδημίας. Οι πιο πρόσφατες αποχωρήσεις αφορούν 

τέσσερις ακτινολόγους, έναν παθολόγο, έναν καρδιολόγο και μια 

αναισθησιολόγο, η οποία μάλιστα ανήκε στο δυναμικό της ΜΕΘ covid από την 

αρχή της πανδημίας.   

Όπως έχει γίνει γνωστό, κάποιοι από τους ανωτέρω αποχώρησαν, ώστε να 

εργαστούν ιδιωτικά ενώ κάποια άλλοι για να εργαστούν στο εξωτερικό, παρά 

τις συνεχείς δηλώσεις του πρωθυπουργού για τις ιδανικές συνθήκες που 

υποτίθεται ότι δημιούργησε η Κυβέρνησή του για το “brain gain”. 

Οι λόγοι που οδηγούν στην αποχώρηση δεκάδων ιατρών από τα δημόσια 

νοσοκομεία της χώρας είναι πολλοί.  

Οι δυο βασικοί λόγοι είναι: α) η υπερεργασία, η οποία τους επιβάλλεται ειδικά 

τα τελευταία χρόνια της πανδημίας, αφού δεν λήφθηκε απολύτως καμία 

μέριμνα για την ενίσχυση του δημοσίου συστήματος υγείας και το λιγοστό 

προσωπικό πρέπει να ανταπεξέλθει στις αυξημένες ανάγκες για νοσηλεία και 
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β) οι πολύ χαμηλές αμοιβές τους, που είναι αναντίστοιχες των ωρών και των εν 

γένει συνθηκών εργασίας τους. 

Επειδή τα δημόσια νοσοκομεία αποτελούν τον κορμό του συστήματος υγείας 

και τα τελευταία χρόνια της πανδημίας έχει αποδειχτεί η αναγκαιότητά τους. 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1) Ποια πρόβλεψη έχει γίνει για την αντικατάσταση των αποχωρούντων 

ιατρών, ειδικά των καίριων για την αντιμετώπιση της πανδημίας 

ειδικοτήτων; 

2) Τι έχει προβλεφθεί για την ενίσχυση των νοσοκομείων, προκειμένου να 

αντιμετωπιστεί το ζήτημα της υπερεργασίας, το οποίο όχι μόνο τους  

εξαντλεί, αλλά υποβαθμίζει και την περίθαλψη που λαμβάνουν οι 

ασθενείς. 

 

                                       Οι ερωτώντες βουλευτές 

Μάρκου Κώστας 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία(Σία) 

 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αυγέρη Θεοδώρα(Δώρα) 

Βαρεμένος Γεώργιος 

Δρίτσας Θεόδωρος 

Καλαματιανός Διονύσης 

Κασιμάτη Νίνα 

Καφαντάρη Χαρά 

Μάλαμα Κυριακή 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μωραΐτης Θάνος 

Ξενογιαννακοπούλου Μαριλίζα 



Παπαδόπουλος Αθανάσιος(Σάκης) 

Πούλου Παναγιού 

Ραγκούσης Γιάννης 

Σκουρλέτης Παναγιώτης 

Σπίρτζης Χρήστος 

Συρμαλένιος Νικόλαος 

Τζούφη Μερόπη 

Φάμελλος Σωκράτης 

Φίλης Νικόλαος 

Φωτίου Θεανώ 

Χρηστίδου Ραλλία 

 

 

 




